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Täna toimunud Riigikogu infotunnil lubas peaminister Andrus Ansip, et Eesti domeenireformi tegelikud kulud
tuleb avalikustada, et kaoksid kahtlused ebaõiglase domeenitasu osas.

Olga Sõtnik küsis, kuivõrd seaduslik on Eesti Interneti Sihtasutuse tegevus ja kuidas tunneb Ansip end Euroopa
Liidu ilmselt väikseima domeenide arvuga riigi juhina?

Peaminister vastas, et printsiibis on tema meelest reform läbi viidud õigesti, kuna domeene peabki haldama
mittetulunduslik organisatsioon, mitte riik. Iseküsimus on domeenide liiga kõrge tasu. Peaminister pidas vajalikuks
kõik kulud avalikustada, et asjad oleksid selged.

Vaata riigikogu stenogrammi siit.
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